
 

 

 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 

 

Aan  : de voorzitter van Provinciale Staten 

Datum  : 05-06-2024 

Onderwerp : Personeelstekorten en toenemende werkdruk bij Zuid-Hollandse OV-bedrijven 

 

 

Toelichting 

 

Personeelstekorten zijn aan de orde van de dag bij OV-bedrijven die het busvervoer verzorgen, zo ook in 

de Provincie Zuid-Holland. In sommige gevallen loopt dit tekort op dit moment al op tot 30 procent. Europa 

verplicht ons tot deze privatisering, terwijl dit grote gevolgen heeft voor de personeelstekorten en werkdruk 

van de buschauffeurs. De SP-fractie wil weten hoe het ervoor staat met de personeelstekorten in het 

busvervoer in onze Provincie.  

 

 

Vragen 

 

Ondergetekende stelt aan het college van Gedeputeerde Staten de volgende vragen: 

 

1. Kunt u een overzicht geven van de huidige personeelstekorten bij OV-bedrijven die actief zijn in Zuid-

Holland? Kunt u daarnaast een overzicht geven van de personeelstekorten bij OV-bedrijven die actief 

zijn in Zuid-Holland van de afgelopen 10 jaar? 

2. Wat onderneemt het college van Zuid-Holland om de tekorten aan gekwalificeerde buschauffeurs terug 

te dringen? 

3. Kunt u voor ieder concessiegebied voor busvervoer in Zuid-Holland een overzicht geven van de actuele 

ziekteverzuimpercentages onder buschauffeurs? Is dit de afgelopen 10 jaar toegenomen of 

afgenomen? 

4. Wat zijn de voornaamste oorzaken van het ziekteverzuim onder buschauffeurs volgens Gedeputeerde 

Staten? 

5. Wat ondernemen de OV-bedrijven die actief zijn in Provincie Zuid-Holland om de werkdruk onder 

buschauffeurs terug te dringen? 

6. Wat zijn voor buschauffeurs de belangrijkste oorzaken van de ervaren werkdruk volgens Gedeputeerde 

Staten? 

7. Wat kunt u als provinciebestuur doen om de werkdruk te verlagen? 

8. Hoeveel procent van de buschauffeurs in Zuid-Holland beschikt over een vast contract? En hoe is het 

verloop van dit percentage over de afgelopen 10 jaar? 

9. Hoeveel procent van de buschauffeurs in het regionale OV in Zuid-Holland wordt na een dienstverband 

van een jaar in vaste dienst genomen? Kunt u hier een overzicht van geven van de afgelopen 10 jaar? 

10. Hoeveel procent van de buschauffeurs in het regionale OV in Zuid-Holland is in dienst van een 

uitzendbureau? Kunt u hier een overzicht van geven van de afgelopen 10 jaar? 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Iris van de Kolk, SP  

 


